

[CAHK Newsletter]香港通訊業聯會通訊 (October2024)

Flagship Activity旗艦活動

【Thank you for celebrating CAHK 41st Anniversary Gala Dinner cum 10th STAR Award Presentation ceremony!】 【香港通訊業聯會41周年慶祝晚宴暨非凡年獎頒獎典禮已完滿結束】



On behalf of the Organising Committee of CAHK, we would like to extend our heartfelt thanks to our Guest of Honor – Mr. Algernon Yau, JP, Secretary for Commerce and Economic Development, for delivering the keynote speech. Sincere gratitude to all our distinguished officials from the Liaison Office of the Central People's Government, the Innovation, Technology and Industry Bureau, the Office of the Communications Authority, the Digital Policy Office, the Legislative Council, the HK Institute of Science & Innovation of the Chinese Academy of Sciences, and leaders in telecom & ICT industry. Special thanks to our EXCO members, the STAR Award Judging Panel, and our member companies who helped made our annual event memorable.

謹代表聯會的籌備委員會向各位致以誠摯的感謝。本屆主禮嘉賓——商務及經濟發展局局長丘應樺先生,太平紳士 蒞臨發表主題演講。衷心感謝中聯辦、創科局、通訊辦、數字辦、立法會、中科院香港創新科技院,以及通訊及資 訊科技行業的領袖。特別感謝本會執委會成員、非凡年獎評審團以及各會員公司的支持與貢獻,使我們的年度盛事 留下難忘的美好回憶。

Photo in [<u>Website</u>] Photo in [<u>Facebook</u>] [10thSTAR AWARD] Congratulations! Thank You for joining CAHK 10th STAR Award Presentation on 17 October! The 2024 STAR Awards Winners' result has been announced. Our Organising Committee want to extend our warmest congratulations and sincere best wishes to all winners of the CAHK STAR Awards. Your achievements truly stood out, and we are honored to celebrate your hard work and dedication. We cannot wait to see you again next year !

【第十屆非凡年獎】

第十屆非凡年獎已經順利結束!得獎名單已經公佈,再次恭喜所有優秀的公司,你們的才華與努力讓這次盛會更加耀 眼!感謝每一位支持者的參與及支持,期待明年,每一位得獎公司繼續展現出色,參與這場非凡的競賽!



10th STAR Award Result [Link] Winners photos [Link]

CAHK x The Gov't of HKSAR聯會與特區政府

- 【CAHKxDPO】 Thrilled to have had a productive meeting on 30 September with Digital Policy Office 數字政策辦公室 Commissioner Tony Wong and his team! Our Vice Chairmen Dr.Gabriel Leung and Mr. Bruce Lam, along with fellow EXCO members, explored key areas vital to enhancing our collaboration on data governance & digital infrastructure. Looking forward to many more constructive discussions ahead!
- 【CAHKx數字辦】聯會於9月30日與數字政策專員黃志光先生, JP及其團隊進行了一次富有成效的會議!聯會的副主席梁成琯博士及林國誠先 生以及聯會執委會成員,探討了對提升我們在數據治理和數字基礎設施方面合作的領域。期待未來進行更多建設性的討 論!



Photo in [LinkedIn]

The Second Agreement Concerning Amendment to the Mainland and Hong Kong Closer Economic [CAHKxCEPA] Partnership Arrangement (CEPA) Agreement on Trade in Services (Amendment Agreement II) was signed on 9 October 2024 and will be implemented on 1 March 2025. This is a project on which CAHK has been closely providing feedback. We look forward to seeing more favorable business environments emerge.

【<mark>聯會x工業貿易署】</mark>2024年10月9日,國家商務部和香港特區政府簽署《〈內地與香港關於建立更緊密經貿關係的安排〉 服務貿易協議》的第二份修訂協議 (下稱「修訂協議二」)。《修訂協議二》將於2025年3月1日起實 施。此為聯會一直緊密提出意見的項目,樂見更多有利的營商環境出現。

《內地與香港關於建立更緊密經貿關係的安排》

[Link]

CAHK Member Market Place聯會會員市場推廣

MARKET PLACE **BY MEMBERS**

Market Place by Members" is your free and alternative promotion space. Use it, make the space works for you.

CAHK Full or Associate Members are entitled to One Free-of-charge Advertisement each year!

The Free Advertisement can be an introduction of the products or services of your organization, or promotion of your anchor campaign.

- Specifications of the Free Advertisement:
- File format: JPG/PNG(300dpi)

If interested, please contact the editor at <u>info@cahk.hk</u> for further

discussion.

Remarks 1. The free-of-charge advertisement space is limited, so it is first come, first served. 2. Materials deadline is 25th of each month.

3.CAHK has the sole discretion right to approve, edit and decide on the placement of advertisements, and will not be held any liability for advertisement errors or any subsequent loss or damage caused thereof.

Our Contact Detail 聯絡資料

Tel電話:(852)2504 2732

Email 電郵: info@cahk.hk

Adress地址:Fo Tan Railway House, No. 9 Lok King Street, Fo Tan, New Territories







End of the page